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Protokół nr 43/18
z posiedzenia

Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

w dniu 21 maja 2018 r.
Ad 1.
Otwarcia posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 14.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Dorota Mrówka
Wyjazdowe posiedzenie komisji odbyło się o godz. 14:00 komisja odbyła wizytację budynku
i mieszkań socjalnych przy ul. Zielnej 9 w Kędzierzynie-Koźlu, kontynuacja posiedzenia
odbyła się od godz. 14.30 na sali Domu Kultury ,,Lech” przy ul. Wyzwolenia 7B w
Kędzierzynie-Koźlu do godz. 16:00.

Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5 członków komisji
w trakcie obrad doszła kolejna radna (obecność członków komisji wg listy obecności,
stanowiącej załącznik do nin. protokołu).

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-

gospodarczych;
2. Iwona Szweda - kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i

Zdrowia;
3. Maja Dobber-Mrozek - zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw

Socjalnych i Zdrowia;
4. Monika Orpel-Śmigielska- kierownik Biura Prawnego, radca prawny
5. Halina Mińczuk- kierownik Miejskiego Zarząd Budynków Komunalnych;

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 42 z dnia 16 kwietnia 2018 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy
Kędzierzyn-Koźle.

5. Analiza zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle.
6. Sprawozdanie z realizacji Programu ze współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku
publicznego za rok 2017.

7. Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.56.2014 o wskazanie lokalu socjalnego
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do
wynajęcia lokalu socjalnego.

8. Opinia komisji do wniosku PMS.7109-20/09 o wskazanie lokalu socjalnego
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do
wynajęcia lokalu socjalnego.

9. Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.69.2016 o  wskazanie lokalu socjalnego
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do
wynajęcia lokalu socjalnego.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poddała pod głosowanie komisji zaproponowany
porządek obrad.
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Komisja przyjęła do realizacji zaproponowany porządek obrad (5 głosów ,,za”).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że o godz. 14.00 do godz. 14.30
komisja odbyła wizytację budynku i mieszkań socjalnych przy ul. Zielnej 9 w Kędzierzynie-
Koźlu. Komisja proponuje budowę takich samych budynków (bez część wspólnych i piwnic).

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 42 z dnia 16 kwietnia 2018 r.

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że protokół został przesłany radnym
na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali.  Nikt nie zgłaszał uwag. Zapytała, czy w tej
chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag poinformowała, że komisja
zapoznała się i bez uwag przyjęła przyjmuje protokół nr 42 z dnia 16 kwietnia 2018 r.(przez
aklamację).

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle (projekt
uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) .

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka otworzyła dyskusję.

Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych,
poinformował, że dokonano nowelizacji uchwały dla osób które w czasie przyjęć stron z
Prezydentem Miasta zgłaszały uwagi do obowiązującego projektu uchwały, a po spełnieniu
określonych wymogów, kilka lub kilkanaście osób skorzysta z zaproponowanej zmiany.
Zmiana była społecznie pożądana. Wraził obawy, że Wojewoda Opolski może
zakwestionować  nowo wprowadzone zapisy.

Grażyna Radka poprała nowo zaproponowane zmiany, poinformowała, że również w czasie
przyjęć stron prezydium Rady Miasta zgłaszały się osoby które informowały, że znajdują się
w takiej sytuacji, prosząc o pomoc.

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że zaproponowane zmiany mogą zostać
zakwestionowane przez nadzór Wojewody Opolskiego, lecz uważa, że warto spróbować
wprowadzić nowe rozwiązania.

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Gmina proponując zmiany wskazuje dobrą wolę,
dla wszystkich osób znajdujących się w takiej sytuacji.

Radna Halina Mińczuk zgłosiła wniosek w sprawie:
,zmiany zapisów w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle
w pkt 2 §  26 a na następujący:
,,w okresie ostatnich 7 lat nie posiadał zaległości przekraczających 3 miesięczny wymiar
czynszu i opłat należnych (media) za lokal socjalny o przekwalifikowanie którego się
ubiega”.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie ww. wniosek.
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) poparła wniosek.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały zmieniający
uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego
zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z wnioskiem.
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Ad 5.
Analiza zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle (pisemna informacja stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że komisji zostało przestawiona
analiza zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle w formie pisemnej, wobec braku
osób chętnych do dyskusji, poinformowała, że komisja zapoznała się i przyjęła analizę zasobów
komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Ad 6.
Sprawozdanie z realizacji Programu ze współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2017
(sprawozdanie w formie pisemnej stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka otworzyła dyskusję.

Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych,
poinformował, że współpraca z organizacjami pozarządowymi uległa poprawie. Strony są
zadowolone ze współpracy, odbywają się szkolenia dla organizacji pozarządowych z zakresu
porad prawnych i z zakresu praktycznego wypełniania dokumentów, na spotkaniach jest
100% obecność przedstawicieli organizacji, tematy spotkań są również wskazywane przez
same organizacje, z uwagi na nurtujące ich pytania i problemy.

Halina Mińczuk zapytała czy organizacje pozarządowe rozliczają się prawidłowo.

Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że organizacje rozliczają się
prawidłowo. Dzięki organizowanym szkoleniom potrafią prawidłowo wypełniać wnioski,
aplikować o środki oraz dokonywać rozliczeń.

Maja Dobber-Mrozek zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw
Socjalnych i Zdrowia wyjaśniła, że jest bardzo dobra współpraca z organizacjami
pozarządowymi, dzięki temu mieszkańcy korzystają z wielu bezpłatnych badań lekarskich
oraz dzieci wymagające zaopiekowania są zaopiekowane w świetlicach środowiskowych.

Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka poinformowała, że Komisja zapoznała się i przyjęła
sprawozdanie z realizacji Programu ze współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2017.

Ad 7.
Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.56.2014 o wskazanie lokalu socjalnego
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do
wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek zanonimizowany stanowi załącznik do nin. protokołu).

Po przeprowadzonej dyskusji w której udział wzięli wszyscy członkowie komisji,  wyjaśnień
udzielali Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta oraz Iwona Szweda kierownik
Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia, podano pod głosowanie
komisji ww. wniosek.

Komisja pozytywnie (3 głosy ,,za”) zaopiniowała wniosek PMS.7143.1.56.2014
o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.
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Ad 8.
Opinia komisji do wniosku PMS.7109-20/09 o wskazanie lokalu socjalnego
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do
wynajęcia lokalu socjalnego(wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu).

Po przeprowadzonej dyskusji w której udział wzięli wszyscy członkowie komisji,  wyjaśnień
udzielali Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta, który wskazał zagrożenie, że
mieszkanie jest w złym stanie technicznym, oraz Iwona Szweda kierownik Wydziału Polityki
Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia dodała, że mieszkanie należy do zasobów
obcych czyli Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej, podano pod głosowanie komisji
ww. wniosek.

Komisja negatywnie (3 głosy ,,przeciw”) zaopiniowała wniosek PMS.7109-20/09
o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.

Ad 9.
Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.69.2016 o wskazanie lokalu socjalnego
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do
wynajęcia lokalu socjalnego (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu).

Po przeprowadzonej dyskusji w której udział wzięli wszyscy członkowie komisji,  wyjaśnień
udzielali Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta oraz Iwona Szweda kierownik
Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia, podano pod głosowanie
komisji ww. wniosek.

Komisja pozytywnie (3 głosy ,,za”) zaopiniowała wniosek PMS.7143.1.69.2016
o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście
wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.

Ad 10.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Kolejny termin komisji został ustalony na 18 czerwca 2018 r. (poniedziałek) o godz. 16.00.

Ad 11.
Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji
Dorota Mrówka podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 16.00 zamknęła posiedzenie
komisji.

Protokołowała

Anna Dworaczek

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Dorota Mrówka


